
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 18/12/2024 
 
Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου  
  Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
  Τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
 
ΘΕΜΑ: «Μεγάλος αριθμός πλειστηριασμών στα Ιωάννινα» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων των Ιωαννίνων, η κατάσταση που επικρατεί στην 
περιοχή τους, όσον αφορά τους πλειστηριασμούς κατοικιών είναι απαράδεκτη και 
τραγική. Καταγγέλλουν οι ως άνω ότι οι τοπικοί βουλευτές δεν αναδεικνύουν το θέμα των 
πλειστηριασμών κατοικιών παραμένοντας απαθείς. Θεωρούν οι ως άνω ότι σε μια από 
τις φτωχότερες περιοχές της Ευρώπης, αναλογικά ο αριθμός των ακίνητων που 
βρίσκονται υπό καθεστώς πλειστηριασμού είναι πολύ μεγάλος, με τα περισσότερα από 
αυτά να αποτελούν οικογενειακές κατοικίες. 
Ζητούν οι ως άνω κάτοικοι από την Πολιτεία μεταξύ άλλων τα εξής: 1) να σταματήσουν οι 
πλειστηριασμοί κατοικιών, ιδίως για οικογένειες, ηλικιωμένους και ευάλωτες κοινωνικές 
ομάδες, 2) να γίνει ανεξάρτητη έρευνα τόσο για τις διαδικασίες που ακολουθούνται όσο 
και για τη διαφάνεια στη διαχείριση των ακινήτων από τις τράπεζες και όλους τους 
εμπλεκόμενους φορείς, 3) να δοθούν οι απαραίτητες εξηγήσεις επί του θέματος από την 
Πολιτεία, ώστε να φανεί η πραγματική κατάσταση που επικρατεί στην πόλη των 
Ιωαννίνων και στην Περιφέρεια της Ηπείρου. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνουν αποδεκτά τα παραπάνω 
αιτήματα των κατοίκων των Ιωαννίνων προς όφελος της τοπικής κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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